
 
Notulen van de ledenvergadering 2021 

 Donderdag 26 augustus 2021 in de Franse School om 19.30 uur. 
         33 aanwezigen waarvan 7 van het bestuur. (1 persoon komt later) 
 
 

1. Opening 19.30 uur.  
De voorzitter heet eenieder welkom bij deze uitgestelde 39e jaarvergadering.  
Vanwege corona zitten we in de Franse School. 
 
2. Vaststellen notulen 27-2-2020. Onder dankzegging goedgekeurd. 
 
3. Ingekomen stukken.  
Met kennisgeving afwezig 26 personen: Gerrit Muller, Jaap Smit, Bennie en Dini Wassink,  
Herman en Minie v Dijk, Elly Stöver en Louis Steringa, Gerrit Aalberts, Angelique Helsdingen, 
Sietske en Co Karssing, John Bronkhorst, Jessica, Jeroen, Sanne en Niels Bakker,  
Jeffrey Durberg, Ineke Haas, Jan Koster, Henk v Holst, Patrick vd Werf, Casper Kinket,  
Cori en Jouke ten Wolde en Jan Heideveld, 
- Er is een verslag van de kascommissie. Dat komt aan de orde bij punt 6. 
- Via mail zijn enkele vergaderpunten toegevoegd en die komen aan de orde bij de  
wedstrijdcommissie en de rondvraag. 
 
4. Jaarverslag secretariaat. Zonder verdere opmerkingen goedgekeurd. 
 
5. Verslag Penningmeester.  
Enkele zaken worden toegelicht. De cijfers vallen ondanks corona wel mee, mede dankzij het feit 
dat het huidige verlies door de tegemoetkomingen (TASO) kleiner uitvalt. 
Albert vraagt naar de kosten van het clubblad t.o.v. de inkomsten.  
Een groot deel van de kosten komt uit de advertentieopbrengsten (en sponsors), maar een deel 
komt ook voor rekening van de club. 
 
6. Verslag Kascommissie.  
De kascommissie (Piet Buikema en Renze Bosgraaf) geeft aan dat de boekhouding in orde is be-
vonden en stelt voor het bestuur te dechargeren voor het gevoerde financiële beleid.  
De vergadering neemt hun voorstel over.  
 
7. Begroting 2021.   
Begroting is gebaseerd op de cijfers van vorig jaar en wijkt niet veel af.  
Er is wel rekening gehouden met een eerste half jaar waarin niet gespeeld kon worden.  
Vanuit de TASO komt nog wel een behoorlijke bijdrage voor de eerste 2 kwartalen. 
Mariska wordt bedankt voor de inzet. 
 
8. Vaststelling contributie 2022.  
Volgens voorstel aangenomen (geen verhoging). Wel afhankelijk vd contributie van de NJBB. 
 
9. Jaarverslag wedstrijdcommissie.  Onder dankzegging vastgesteld.  
 
Een korte periode is er vanwege corona wel gespeeld om punten, maar nog niet voor een  
jaartotaal omdat nog niet iedereen mee kon doen. De eerste 3 krijgen daarvoor nog prijs. 
Corona prijzen: 

  dinsdag tot gem    woensdag tot gem 

1 Ton Visser 22,0 7,3   1 Pierre Stevens 33,0 6,6 

2 Renze Bosgraaf 21,5 7,2   2 Gerard vd Werf 30,0 7,5 

3 Gerben Schrooten 20,0 10,0   3 Ben Kort 23,5 5,9 

 
 



10. mixprijzen 2020 dinsdag en donderdag.  
Deze keer bonnen vanwege corona. 

Eindstand 2020 
 

  dinsdag tot gem 

  

  donderdag tot gem  

1 Dini Boomstra 131,5 6,3 1 Maaike Septer 27 6,8  

2 André Hegteler 116,5 6,1 2 Jaap Smit 26 6,5  

3 Martin Willemsen 114    5,2 3 Ben Kort 18,5 4,6  

4 Johan Moraal 103 4,9 4 Peter Wolven 18 4,5  

5 Pierre Stevens 97 4 5 Henk v  Holst 16 4  

6 Jeroen  Bakker 94,5 5 6 Gerrit v Schagen 13 4,3  

7 Renze Bosgraaf 93,5 4,7 7 Gerard vd Werf 12,5 4,2  

8 Matthijs Santman 84 3,7 8 André  Hegteler 12 6  

9 Maaike Septer 82,5 3,4 9 Pierre Stevens 11 2,8  

10 Ton Visser 61,5 6,2 10 Marc Scholte 10 2,5  

 
Bedankjes 
In het afgelopen jaar hebben we te maken gehad met wijzigingen in het bestuur.  
Albert Potkamp, GerritJan Potgieter en Gerrit Muller worden bedankt voor hun grote bijdrage in 
het bestuur. Vanwege ziekte kan Gerrit Muller niet aanwezig zijn en worden de bloemen overhan-
digd aan zijn echtgenote. De attentie zal hem t.z.t. persoonlijk worden overhandigd. 
Gerrit v Schagen wordt bedankt voor zijn inzet in de wedstrijdcommissie. 
 
Pauze 
 
11. Verkiezing bestuursleden. 
Mariska Landman, GerritJan Potgieter en Gerrit Muller waren in februari 2021 volgens rooster af-
tredend. Gerrit en GerritJan zijn inmiddels gestopt en Albert Potkamp is tussentijds afgetreden. 
Matthijs Santman, Ingeborg Suichies en Martin Willemsen hebben inmiddels als interim-
bestuurslid gefunctioneerd en Mariska is herkiesbaar. 
Er zijn geen tegenkandidaten en de vergadering gaat akkoord met de benoemingen. 
 
12. Verkiezing kascommissie.  
De kascommissie 2020 bestaat uit Renze Bosgraaf en Piet Buikema (2e jaar).  
De zitting in de kascommissie is maximaal 2 jaar.  
Kascommissie 2021 wordt Renze Bosgraaf (2e jaar) en Johan Moraal.  
Gerrit v Schagen wordt reserve. 
 
13. Wedstrijdkalender 2021. 
Met dank aan de Wedstrijdcommissie voor het samenstellen.  
Veel activiteiten hebben al plaatsgevonden en zijn goed verlopen.  
2 sept. is het Tinnepleintoernooi en daar kan nog voor worden ingeschreven. 
 
-Vraag via mail: Kan het Tinnepleintoernooi weer op een zaterdag gepland worden, zodat ook 
werkende leden mee kunnen doen? De wedstrijdcommissie zal het zeker meenemen. 
 
-Vraag via mail: Op tijd spelen. Hoe kan dat beter worden geregeld? 
Er zijn weinig mogelijkheden voor verbeteringen hierin. Controle is onmogelijk. Dat partijen niet tot 
de 13 worden gespeeld is een direct gevolg van het spelen op tijd en meestal geen probleem. 
We gaan uit van onderling vertrouwen en respect en dat er geen sprake is van bewust tijdrekken. 
 
 
 
 
 



 
-Vraag via mail: Kunnen er bonnen als prijs worden uitgereikt in plaats van tassen? 
Er is in de vergadering een meerderheid die kiest voor bonnen, maar dat heeft wel consequenties 
voor de prijzen. Bonnen kunnen vanaf € 5 en met steeds stappen van € 2,50. Eventueel moet 
worden gekeken naar een combinatie (lagere prijzen wel in natura). 
Wedstrijdcommissie zal het bespreken en kijken of ook voor de dinsdag en donderdag gewerkt 
kan gaan worden met ook consumptiebonnen. 
 
-Vraag via mail: Worden er activiteiten ontplooid om leden te werven, zodat de club gezond kan 
blijven? Leden worden ouder en het ledental daalt. Het bestuur is er wel vaker mee bezig ge-
weest, maar mede door corona nog geen acties. 
Matthijs stelt voor om een brainstormgroepje samen te stellen van 3 bestuursleden en 5 leden om 
de toekomst te bespreken. Pierre, Pier en Renze melden zich direct aan. Peter biedt zich aan als 
reserve. Er zal nog een oproep komen in de nieuwsbrief, zodat daar in september mee gestart 
kan worden. 
 
-Vraag via mail: Kan er een interne competitie worden georganiseerd (al of niet samen met ande-
re clubs) Iedere extra activiteit heeft consequenties voor de vrijwilligers in voorbereiding en be-
manning. De vraag is hoeveel animo ervoor is. Het voorstel van Matthijs om het onderdeel te la-
ten uitmaken van de onderwerpen in de brainstormgroep wordt overgenomen. 
 
14. Rondvraag. 
Marijke vraagt naar andere type spa flesjes. Dat zal worden verzorgd. 
Maaike geeft aan dat de het aantal vrijwilligers voor m.n. schoonmaak erg beperkt is. 
Als er geen nieuwe leden meewerken zullen mensen moeten worden ingehuurd. 
Door corona, ziekte en doordat sommige vrijwilligers af moesten haken zijn er veranderingen in 
de verschillende commissies. Er moet een nieuwe vorm aan worden gegeven zodat het vrijwil-
ligers werk weer op niveau komt. Belangrijk is dat er ook goede afspraken over zijn. 
De club wil graag van alles bieden, maar is daarin afhankelijk van de medewerking van de leden. 
 
15. Sluiting. 
 
Om 20.55 uur dankt de voorzitter de aanwezigen voor hun inbreng en wenst eenieder “wel thuis”. 
 
Ben Kort 
 
 


